



### 总委托书

### GENERAL POWER OF ATTORNEY

我/我们是 德 国的公民/法人, 根据“中华人民共和国专利法”第十九条规定, 兹委托 永新专利商标代理有限公司 (地址: 香港九龙尖沙咀东部科学馆道1号康宏广场南座18楼1805-6室) 代为办理属于中国国家知识产权局业务范围内的所有专利事宜。

委托单位名称或委托人姓名 瓦克化学股份公司  
委托单位印章或委托人签字 \_\_\_\_\_

(委托单位印章的, 由法人代表签字, 并指明职务)

委托日期 2005-12-12

The above blanks are filled out by the agency.

Pursuant to the Art. 19 of Chinese Patent Law, I/We, citizen/legal entity of DE hereby authorize NTD Patent & Trademark Agency Ltd. (Address: Units 1805-6, 18/F, Greenfield Tower, Concordia Plaza, No.1 Science Museum Road, Tsimshatsui East, Kowloon, Hong Kong.) to represent me/us in all proceedings established by the Chinese Patent Law and act for me/us in all patent affairs within the scope of services of the State Intellectual Patent Office of PRC

Applicant: Wacker Chemie AG  
Representative of legal entity: Dr. Ulrich Franke Dr. Angelika Budczinski  
(Signature and typewriting) Senior Vice President Director Trademarks  
General Counsel CIP European Patent  
Date of Authorization December 12, 2005 Attorney

以下由被委托方填写 (The following blanks are filled out by the agency):

由代理人 PENG, Lidan 代为办理名称为 An Aqueous Polymer Dispersion

发明专利  实用新型专利  外观设计专利的申请以及专利权有效期内的全部专利事宜。

国际申请号为 \_\_\_\_\_ 的国际专利申请在指定局或选定局程序中的全部专利事宜。

被委托专利代理机构印章 \_\_\_\_\_

